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Justerare Rashid Mohammed, Ole-Jörgen Persson 
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Paragraf §§1-27 
 

Sekreterare  

Sida 2 (43)



Järva stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 10/2024 
 

2024-08-29 

ÄRENDELISTA 
§1 Val av justerare, dag för justering och godkännande av 

dagordning 
§2 Borttagen på grund av sekretess 
§3 Borttagen på grund av sekretess 
§4 Borttagen på grund av sekretess 
§5 Anmälan av sociala delegationens protokoll 
§6 Planärende på samråd - Kvarnluckan 2, Rinkeby 
§7 Planärende på samråd - Förslag till detaljplan för 

Grenå 4 i stadsdelen Kista 
§8 Rättegångsfullmakt till stadsledningskontorets 

juridiska avdelning 
§9 Svar på skrivelse gällande äldrefrågor från Liberalerna 

(L) 
§10 Ekonomisk månadsrapport 
§11 Motion om läslust och tillgång till böcker bland 

stadens barn och unga 
§12 Samlad strategi för kompetensförsörjning inom 

förskolan i Stockholms stad 
§13 Motion om att bevara trädgårdsstäder och 

egnahemsområden 
§14 Betänkandet - En statlig ordning med 

brottsförebyggande åtgärder för barn och unga (SOU 
202430) 

§15 Motion om fler tätortsnära betesdjur 
§16 Förskola i Stockholm 2023 – stadsövergripande 

rapport 
§17 Serveringstillstånd vid restaurang Eatery Garden Kista 
§18 Medborgarförslag gällande fler och bättre basketplaner 
§19 Medborgarförslag gällande informationsskyltar vid 

platser/föremål som har upprättats som ett resultat av 
medborgarförslag 

§20 Anmälan av delegationsbeslut 2024 
§21 Protokoll för näringslivsrådet 
§22 Protokoll för pensionärsrådet 
§23 Protokoll för funktionshinderrådet 
§24 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
§25 Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 

juni-juli 2024 
§26 Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera 
§27 Förvaltningens och nämndens information och frågor 
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§ 1 
Val av justerare, dag för justering och godkännande av 
dagordning  

Beslut  
1. Rashid Mohammed (V) och Ole-Jörgen Persson (M) utsågs 

att justera protokollet från dagens sammanträde. Justeringen 
äger rum den 2 september 2024. 

2. Dagordningen godkänns. 
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§ 2 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/557 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/557-1 Anmälan av behov av särskilt förordnad 
vårdnadshavare enligt 6 kap. 10 
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§ 3 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/616 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/616-1 Ansökan om medgivande till adoption 
enligt 6 kap. 12 § Sol - bifall 
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§ 4 
Borttagen på grund av sekretess  
JÄRVA 2024/694 
 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/694-1 Överflyttning av vårdnad till särskilt 
förordnad vårdnadshavare enligt 6 kap 8 § föräldrabalken 
(FB) 
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§ 5 
Anmälan av sociala delegationens protokoll  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollen till handlingarna. 
 
  
Ärendet 
Anmälan av Järva sociala delegationens protokoll från den 19 juni 
2024, den 26 juni 2024, den 4 juli 2024, den 17 juli 2024, den 24 
juli 2024, den 26 juli 2024, den 31 juli 2024, den 7 augusti 2024, 
den 14 augusti 2024, den 21 augusti 2024 och den 28 augusti 2024. 
  
Nämnden ajournerades mellan klockan 17.45  för allmänhetens 
frågestund (frågestunden startade klockan 18.00) och fika med 
allmänheten. 
Sammanträdet återupptogs klockan 18.30 
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§ 6 
Planärende på samråd - Kvarnluckan 2, Rinkeby  
Svar på remiss 
JÄRVA 2024/579 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens yttrande som svar 
på remissen och överlämnar det till stadsbyggnadsnämnden. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen är positiv till den föreslagna detaljplanen 
och tillskapandet av nya bostäder och ett LSS-boende i Rinkeby. 
 
Stadsdelsförvaltningen anser att nya träd bör planteras, i samråd 
med förvaltningens parkingenjörer, som kompensation för de 
biotopsskyddade som fälls och som är i gott skick. 
 
I övrigt har förvaltningen inga synpunkter på den föreslagna 
detaljplanen. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Åsa Nilsson Söderström (L) och 
Patrick Amofah (C) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 
  
Vi ser positivt på förslaget som möjliggör ett sextiotal bostäder och 
ett LSS-boende längs Fornbyvägen samt ett mer tryggt och öppet 
gaturum. Det är viktigt att skapa attraktiva och trygga vistelseytor i 
området. Bostäderna upplåts som hyresrätter. 
  
På ett generellt plan vill vi framhärda vikten av en större blandning 
av upplåtelseformer i Rinkeby. Områdets kraftiga övervikt av 
hyresrätter gör att det framöver, för en bättre balans i 
bostadsbeståndet och för att främja möjligheterna för bostadskarriär 
inom stadsdelen behövs ett tillskott av bostadsrätter. Vi menar 
också att det behövs fler stora lägenheter för att minska 
trångboddheten. 
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Handlingar i ärendet 
 JÄRVA 2024/579-3 Kvarnluckan 2 - Nytt gruppboende i 

Rinkeby 
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§ 7 
Planärende på samråd - Förslag till detaljplan för Grenå 4 
i stadsdelen Kista  
JÄRVA 2024/655 
 

Beslut  
1.  Järva stadsdelsnämnd godkänner tjänsteutlåtandet som svar 

på remissen och överlämnar det till stadsbyggnadsnämnden. 
2.  Ärendet justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsförvaltningen anser att det är positivt med tillkommande 
bostäder i centrala Kista och anser att platsen är lämplig ur 
tillgänglighetssynpunkt. Grenå 4 har god tillgång till kollektivtrafik 
och förvaltningen är positiv till de cykel- och bilpoolsåtgårder som 
föreslås i detaljplanen, liksom de informationsinsatser som föreslås. 
Förvaltningen är också positiv till LSS-bostäderna som planeras, 
men önskar att detaljplanen kompletteras så att det framgår att det 
är 6 LSS-bostäder med tillhörande gemensamhets- och 
personalutrymmen 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/655-5 Detaljplan för Grenå 4 m.fl. i stadsdelen 
Kista - Svar på samråd 
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§ 8 
Rättegångsfullmakt till stadsledningskontorets juridiska 
avdelning  
JÄRVA 2024/599 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd ger fullmakt för stadsjurist Sidrah Schaider 
samt vice stadsjuristerna Hans Altsjö och Kristina Söderberg att var 
för sig företräda Stockholms kommun inom nämndens 
förvaltningsområde. Med undantag för rätt att motta delgivning av 
stämningar äger ombud den behörighet som anges i 
rättegångsbalken 12 kap. 14 § första stycket. Ombud äger dessutom 
att på nämndens vägnar uppbära, motta och kvittera nämndens 
tillkommande medel och handlingar, att förordna annan i sitt ställe 
samt i övrigt vid alla de tillfällen, då Stockholms kommuns rätt 
inom nämndens förvaltningsområde kan vara ifråga, densamma 
iakttaga och bevaka. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt Reglemente med allmänna bestämmelser för Stockholms 
stads nämnder, får nämnden själv eller genom ombud föra stadens 
talan i alla mål och ärenden inom sitt ansvarsområde. 
 
Järva stadsdelsnämnd har tidigare utfärdat rättegångsfullmakt till 
stadsledningskontorets juridiska avdelning. Under sommaren sker 
personalförändringar inom juridiska avdelningen på 
stadsledningskontoret. Ny rättegångsfullmakt behöver därför 
inhämtas från nämnden. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/599-2 (Godkänd - R 1) Rättegångsfullmakt till 
stadsledningskontorets juridiska 
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§ 9 
Svar på skrivelse gällande äldrefrågor från Liberalerna 
(L)  
JÄRVA 2024/454 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens svar på skrivelsen från 
Liberalerna (L). 
 

Sammanfattning av ärendet  
En skrivelse från Åsa Nilsson Söderström och Carolina Rosén (L) 
daterat 2024-04-25 har inkommit i vilken skribenterna önskar svar 
på tre äldrefrågor. Frågorna gäller upprustning av serviceboenden i 
västerort, redovisning av avslag för ansökningar om vård- och 
omsorgsboenden samt medarbetares kompetens inom 
demenssjukdomar. 
 
Kista servicehus renoverades 2022. Då ingick upprustning av 
lägenheter och allmänna utrymmen samt stambyte. Andelen avslag i 
Järva är högre för insatsen servicehus än för vård- och 
omsorgsboenden. Statistik för avslagen år 2021-2023 redovisas 
under rubriken Ärendet. Biståndshandläggare och personal som 
arbetar inom verksamhetsområdet Lagen om stöd och service för 
vissa funktionshindrade, LSS, ingår i de utbildningssatsningar 
avdelningen äldre, funktionsnedsättning och socialpsykiatri årligen 
genomför gällande demens och geriatrik. Därutöver sker 
utbildningssatsningar utifrån behov i respektive personalgrupp. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderström (L) lade fram ett särskilt uttalande enligt 
följande: 
  
I förvaltningens redovisning framgår att andelen avslag på 
ansökningar till servicehus har varit hög från år 2021 och framåt. Vi 
ser en betydande ökning med en avslagsfrekvens på 41,5 % under år 
2023.Förvaltningen skriver att det finns lediga lägenheter i Kista 
servicehus samtidigt som man beslutat om avslag i 41% av dessa 
ärenden. Detta är mycket bekymmersamt. Liberalerna önskar ett 
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förtydligande kring hur dessa avslag fördelat sig mellan Järva och 
gamla Spånga. I redovisningen framgår att år 2022 fick 60% avslag 
på sina ansökningar, i Kista- Rinkeby betydligt färre.  
  
I gamla Spånga är en stor del av det äldre bostadsbeståndet i 
flerbostadshus trevåningshus utan hiss. Som äldre i ett sådant hus så 
räcker det inte att beviljas hemtjänst och få hjälp att handla. Även 
äldre människor som inte klarar trapporna har rätt att komma ut. Vi 
vill understryka vikten av att stadsdelen inte medverkar till att 
hemmet uppfattas som ett fängelse. Det är inte tillräckligt med fler 
hemtjänstbesök. För äldre som upplever sig vara isolerade i en icke 
ändamålsenlig lägenhet kan en lägenhet på ett servicehus göra stor 
skillnad och bidra till ökad livskvalitet.  
  
I redovisningen av bostäder för äldre som efterfrågades saknades 
seniorbostäder med bostadsrätt. Visserligen krävs en insats men en 
hel del äldre är intresserade av denna boendeform.  
  
Det är bekymmersamt att Micasa och Hässelby - Vällingby dröjer 
med upprustningen av servicehuset Skolörten och att man tillåtit att 
det idag är i dåligt skick på grund av bristande underhåll.  
  
Servicehusen behövs för våra årsrika som upplever ensamhet och 
isolering. Att få vara en del av en gemenskap kan förlänga livet och 
ge livslusten tillbaka. Det finns en samhällssyn att alla äldre vill bo 
kvar hemma och att det ska lösas genom otaliga hemtjänstbesök. Vi 
vill se en äldreomsorg som utgår från individen.  
  
Det är bra att stadsdelen jobbar kontinuerligt med 
kompetensutveckling när det gäller demens, kontinuitet i dessa 
utbildningsinsatser är viktigt för att fånga upp ny forskning som 
kommer inom demensområdet.  
  
Det är viktigt att vi har många öppna verksamheter, dessa ska 
värnas även i sämre ekonomiska tider. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/454-2 (Godkänd - R 1)Svar på skrivelse 
gällade äldrefrågor från Liberalerna (L) 

 JÄRVA 2024/454-1 Skrivelse gällande äldrefrågor 
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§ 10 
Ekonomisk månadsrapport  
JÄRVA 2024/11 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner denna månadsrapport. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Sammantaget prognostiseras en budget i balans efter 
resultatöverföringar. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/11-8 Månadsrapport till nämnden i augusti 
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§ 11 
Motion om läslust och tillgång till böcker bland stadens 
barn och unga  
Svar på remiss från kommunstyrelsen, diarienummer KS 
2024/238 
JÄRVA 2024/416 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Järva stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Järva stadsdelsnämnd har mottagit en motion från Andréa Hedin 
(M) som föreslår att förskolor utrustas med hallbibliotek och att 
elever får böcker som sommarlovspresenter för att förbättra barns 
läsförmåga. Avdelning förskola inom Järva stadsdelsförvaltning har 
berett ärendet och framhåller den redan existerande samverkan 
mellan förskolor och bibliotek i området. Tidigare pilotprojekt med 
hallbibliotek har visat att sådana initiativ endast haft marginell 
effekt på att engagera vårdnadshavare i boklån. Förvaltningen anser 
att förbättrad läsförståelse bäst uppnås genom språkutvecklande 
arbetssätt inom förskolan, såsom strukturerad högläsning och 
fortbildning för pedagoger. Samtidigt framhåller förvaltningen att 
det finns ett stort värde i ett fördjupat samarbete med biblioteken, 
där bibliotekens kompetens och resurser kan användas utan att 
belasta förskolans resurser. Förvaltningen ser positivt på att ett 
närmare samarbete mellan förskolor och bibliotek etableras, där 
biblioteken kan ta en aktiv roll i att främja läsning genom 
exempelvis organiserade biblioteksbesök och gemensamma projekt. 
Dessa insatser kan komplettera förskolans arbete och bidra till 
barnens språkutveckling. Järva stadsdelsförvaltning föreslår att 
nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar 
det till kommunstyrelsen som svar på remissen, samt att nämnden 
beslutar om omedelbar justering. 
 
  
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att tillstyrka motionen 
2. Därutöver anföra: 

  
Allt för många elever kommer till förskoleklass med bristande 
språkkunskap och läsförståelse, samtidigt vet vi att mer än var 
tionde elev i årskurs 1 inte kan läsa bekanta meningar. Den elev 
som inte behärskar läsningen kommer också att få svårt att klara 
grundskolan, det är därför viktigt att både lyfta läslust och 
läsförmåga tidigt. 
  
Stockholm är en av Sveriges största skolhuvudmän och vi har 
kapaciteten och förmågan att göra insatser för att främja läsningen 
bland våra barn och unga med relativt enkla medel. Staden har 
erhållit mer än 40 miljoner kronor i statsbidrag enbart för 
grundskolan som hade kunnat användas till att bland annat 
finansiera motionens förslag. 
  
Dessa förslag, är tillsammans med en aktiv förskole- och skolpolitik 
som fokuserar på tidiga insatser, särskilt viktiga för unga personer 
med en svag språkförankring i hemmet. Sommaren blir lätt en 
period där unga med svag kontakt med svenska språket tappar i 
utvecklingen och andelen elever som behöver extra stöd i läsningen 
har ökat lavinartat. Grunden till läslust och god läsförståelse måste 
läggas tidigt i barnens liv. Därför bör motionen bifallas. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/416-2 (Godkänd - R 1) Svar på motion 
angående läslust och tillgång till böcker bland stadens barn 
och unga 

 JÄRVA 2024/416-1 Följebrev - Motion om läslust och 
tillgång till böcker bland stadens barn och unga, KS 
2024/238 

 JÄRVA 2024/416-1.1 Bilaga - Motion om läslust och 
tillgång till böcker bland stadens barn och unga 
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§ 12 
Samlad strategi för kompetensförsörjning inom förskolan 
i Stockholms stad  
Svar på remiss från kommunstyrelsen Dnr KS 2024/580 
JÄRVA 2024/492 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Järva stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige har uppdragit åt förskolenämnden att i 
samarbete med stadsdelsnämnderna och kommunstyrelsen utarbeta 
en strategi för kompetensförsörjningen inom förskolan i Stockholm. 
Strategin ska stödja och vägleda det långsiktiga arbetet för att 
säkerställa hög utbildningskvalitet i stadens förskolor. Den baseras 
på stadens personalpolicy och kompetensförsörjningsmodell 
UBARA (Utveckla, Behålla, Attrahera, Rekrytera, Avsluta). 
Praktiska åtgärder och arbetssätt beskrivs i en årlig aktivitetsplan. 
 
Behovet av att kontinuerligt utveckla kompetensen inom 
språkutvecklande arbetssätt för förskolans alla yrkesgrupper är 
särskilt angeläget för Järva. Vidare är det viktigt att alla 
medarbetare har goda kunskaper i svenska språket vilket är en 
grundläggande förutsättning för undervisningens kvalitet. Dessa två 
områden är prioriterade i förvaltningens kompetensförsörjningsplan. 
 
Förvaltningen har under beredningsfasen lämnat synpunkter och 
kommentarer vilka har beaktats i hög grad. 
 
Förvaltningen ställer sig positiv till förslaget om en samlad strategi 
för kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms stad 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Åsa Nilsson Söderström (L) och Patrick Amofah (C) lade fram ett 
särskilt uttalande enligt följande: 
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Stockholms socioekonomiska skillnader ger särskilda 
förutsättningar för förskolorna oavsett regi. Kompetent 
förskolepersonal, som får tillgång till utbildningssatsningar och 
ledarutveckling, är helt nödvändig för den pedagogiska kvaliteten. I 
flera stadsdelar finns också ett uttalat behov av att förbättra det 
språkutvecklande arbetet samt av att stärka personalens kunskaper i 
svenska. 
  
Strategin lyfter den kompetensbrist som råder och förväntas öka de 
kommande åren då det har utbildats för få förskollärare och 
barnskötare. I oktober 2023 saknade cirka 53 av 1867 barngrupper 
legitimerade förskollärare för undervisningen. Det är allvarligt, och 
Stockholm har dessutom en lägre utbildningsnivå bland 
förskolepersonalen än övriga riket. Vi måste fortsätta arbetet med 
att se till att varje barngrupp och avdelning i förskolan har 
åtminstone en legitimerad förskolelärare, inom såväl de fristående 
som de kommunala förskolorna. 
  
Siffrorna ovan belyser vikten av att stadsdelarna i samarbete med 
förskoleförvaltningen framöver arbetar än mer intensivt med att 
säkra kompetensförsörjningen. Arbetsmiljö och löner behöver ses 
över, karriärvägar stärkas och fortbildning erbjudas för att öka 
arbetslagens kompetens. Vi behöver med andra ord prioritera 
professionell utveckling och kompetent ledarskap i ett 
förtroendefullt arbetsklimat. 
  
I första hand behöver verksamheten säkerställa att skollagen 
efterföljs, att andelen behöriga förskollärare är tillräcklig hög och 
att barnskötare med rätt kompetens finns i verksamheten. Eftersom 
bristen på förskollärare är tydlig behövs det också utvecklas en 
samsyn i staden av vad det innebär att en legitimerad förskollärare 
har ansvar för undervisningen. Vi behöver även säkerställa att det 
finns fler förskolelärare, särskilt i de områden där de 
socioekonomiska behoven är som störst. För att förskolan ska kunna 
fullfölja sitt kompensatoriska uppdrag behöver resurser och 
förskollärare fördelas strategiskt utifrån socioekonomiskt behov. 
  
Kompetensförsörjningsstrategin beskriver behovet av en bredare 
rekrytering. Vi instämmer i att det behövs fler män som arbetar i 
förskolan, men menar att det i första handlar om att utbildningarna 
behöver nå fler män. Vad gäller breddning genom ytterligare 
kompetenser som kan stärka kvaliteten i förskolor skulle vi vilja se 
en tydligare analys än vad som ges i detta dokument. Man bör också 
se över på vilka sätt stärkt samverkan med socialtjänsten och 
regionen kan ge tillgång till dessa specialistkompetenser. 
  
I stadens kommunala förskola utgörs över hälften av arbetslaget av 
personalkategorier som Skolverket benämner ha ”övrig och viss 
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pedagogisk utbildning”. Det innebär en utbildningsbakgrund med 
liten eller inget pedagogiskt innehåll, men mer detaljer är för 
närvarande inte kända. Här behöver staden öka sin kunskap om 
personalens utbildningsbakgrund.   
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/492-2 (Godkänd - R 1) Förslag till samlad 
strategi för kompetensförsörjning inom förskolan i 
Stockholms stad 

 JÄRVA 2024/492-1.1 Protokollssutdrag från 
Utbildningsnämnden - Förslag till samlad strategi för 
kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms stad 

 JÄRVA 2024/492-1 Följebrev Förslag till samlad strategi för 
kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms stad, KS 
2024/580 

 JÄRVA 2024/492-1.2 Förskoleförvaltningens 
tjänsteutlåtande - Förslag till samlad strategi för 
kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms stad 

 JÄRVA 2024/492-1.3 Bilaga - Förslag till samlad strategi för 
kompetensförsörjning inom förskolan i Stockholms stad 
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§ 13 
Motion om att bevara trädgårdsstäder och 
egnahemsområden  
Svar på remiss från kommunstyrelsen KS 2023/1229 
JÄRVA 2024/275 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd överlämnar förvaltningens 

tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
2. Järva stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Motionärerna föreslår att stadsbyggnadskontoret ska ges i uppdrag 
att i samråd med lokalbor upprätta en ny detaljplan för Stockholms 
stads trädgårdsstäder och bevarandevärde egnahemsområden. Detta 
för att undvika ytterligare förtätning av egnahemsområden och 
trädgårdsstäder med större tomter. 
 
 
Förvaltningen delar motionärernas synpunkt att staden ska ha en 
varsam utveckling av stadens områden. Dock ser förvaltningen att 
behovet av nya bostäder utgör en grund till förtätningen. Staden 
behöver även fortsättningsvis arbeta strategiskt och långsiktigt 
enligt stadens strategi för en varsam utveckling av stadens småhus- 
och villaområden i syfte att säkerställa att kulturhistoriskt viktiga 
stadsbyggnadskaraktärer bevaras 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/275-4 Remiss av Motion om att bevara 
trädgårdsstäder och egnahemsområden 

 JÄRVA 2024/275-1.1 Motion om att bevara trädgårdsstäder 
och egnahemsområden 

 JÄRVA 2024/275-1 Följebrev Motion om att bevara 
trädgårdsstäder och egnahemsområden 
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§ 14 
Betänkandet - En statlig ordning med 
brottsförebyggande åtgärder för barn och unga (SOU 
202430)  
JÄRVA 2024/556 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till Kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Järva stadsdelsnämnd beslutar om omedelbar justering. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsdelsnämnden har av kommunstyrelsen mottagit remiss 
gällande betänkandet En statlig ordning med brottsförebyggande 
åtgärder för barn och unga (SOU 2024:30). 
  
Utredningen föreslår att en ny myndighet, Myndigheten mot 
ungdomskriminalitet (MUK), inrättas med ansvar för att besluta om 
och följa upp individuella brottsförebyggande åtgärder för barn och 
unga under 18 år som riskerar att begå allvarliga brott. Detta ska ske 
genom regionala beslutsorgan och i samarbete med kommuner och 
andra relevanta myndigheter. En ny lag föreslås för att reglera dessa 
processer och säkerställa att åtgärderna är ändamålsenliga och 
anpassade till varje individs behov. Polismyndigheten och 
socialnämnderna får nya åtaganden för att identifiera och stödja 
riskindivider, och hela processen ska präglas av snabbhet och 
samordning. 
  
Förvaltningen instämmer i att förebyggandet av brottslighet bland 
barn och unga är ett gemensamt ansvar för stat och kommun, och 
betonar vikten av strategisk samverkan men anser att det 
nödvändigtvis inte behöver innebära en ny statlig myndighet med 
beslutsmandat över kommunerna utan att detta kan uppnås med en 
nationell strategi. Förvaltningen har uppmärksammat vissa risker 
med förslaget, bland annat minskad tillit till socialtjänsten om 
insatser beslutas utan samtycke från föräldrar och barn. Vidare kan 
kravet på yttrande från  socialnämnden inom tre veckor bli 
resurskrävande och medföra behov av omprioriteringar. Om 
förslaget genomförs, anser förvaltningen att MUK bör få 
helhetsansvar för åtgärder och uppföljning, med 
Polismyndigheten  och socialnämnden gemensamt ansvariga för 
identifiering och hänvisning av ärenden. Förvaltningen föreslår att 
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
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Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Åsa Nilsson Söderström (L) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
  
Ole-Jörgen Persson m.fl. deltar inte i beslutet. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Åsa Nilsson Söderström (L) reserverade sig mot nämndens beslut 
till förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att avslå förvaltningens förslag till beslut 
2. Att istället anföra 

  
Situationen med barn och ungdomar som begår mycket grova brott, 
till och med mord och sprängdåd, gör att staten, kommuner och 
regionen måste ta till sig ny kunskap och pröva nya arbetssätt. 
Liberalerna är därför av uppfattningen att arbetsmodellen med 
ungdomskriminalitetsnämnder bör prövas. Vi ser att socialtjänsten 
skulle kunna stärka sitt förtroende om de får renodla sin stöttande 
roll, och nämnden är den instans som tar på sig kravställandet på 
den enskilde ungdomen i riskzon för kriminalitet. 
  
För att modellen ska kunna lyckas här är det dock viktigt att komma 
ihåg att i Danmark kombinerades införandet av 
ungdomskriminalitetsnämnder med omfattande resursförstärkningar 
till socialt förebyggande och behandlande insatser. Så måste ske 
också i Sverige. Annars är risken stor att denna modell snarare tar 
både pengar och energi från det arbete som redan pågår. 
  
Givet att kommunen ifråga får resurser av staten behöver det inte 
vara en nackdel att staten tar beslut om insatser för den enskilde 
ungdomen med risk för kriminalitet. Idag kan situationen i vissa fall 
vara så att insatser inte genomförs fullt ut då kommunen inte har 
pengar. Vi har också sett i den senaste granskningen av 
socialtjänstinspektörerna att socialtjänsten ibland inte inleder 
utredning på grund av att utredningsgrupperna redan är hårt 
belastade. Införandet av ungdomskriminalitetsnämnder skulle kunna 
minska risken att sådana hänsyn tas när det gäller barn och 
ungdomar i riskzon för kriminalitet. 
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Handlingar i ärendet 
 JÄRVA 2024/556-5 (Godkänd - R 1) En statlig ordning med 

brottsförebyggande åtgärder för barn och unga 
 JÄRVA 2024/556-1.2 Remiss - Betänkandet - En statlig 

ordning med brottsförebyggande åtgärder för barn och unga 
(SOU 202430) 

 JÄRVA 2024/556-3 Följebrev Betänkandet - En statlig 
ordning med brottsförebyggande åtgärder för barn och unga 
(SOU 2024:30) 
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§ 15 
Motion om fler tätortsnära betesdjur  
Svar på Remiss från kommunstyrelsen Stockholms stad, KS 
2024/488 
JÄRVA 2024/453 
 

Beslut  
1. Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 

tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen 
som svar på remissen. 

2. Ärendet justeras omedelbart. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen ställer sig positiv till motionen förutsatt att lämplig 
samarbetspartner för djurhållning kan hittas och därtill lämpliga 
områden där djuren kan hållas på ett säkert sätt. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 
Patrick Amofah (C) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att bifalla motionen 
2. Att därutöver anföra följande: 

  
Centerpartiet vill tacka förvaltningen för ett positivt svar. Vi vill 
påminna om att det är viktigt med tätortsnära betesdjur eftersom det 
bidrar till den biologiska mångfalden. Därför vill Centerpartiet att 
Stockholms stad satsar på och prioriterar att införa fler tätortsnära 
betesdjur som ekosystemtjänst i staden. Till exempel Järvafältet är 
särskilt väl lämpad och ett område som staden borde titta närmare 
på och kan göra mer. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/453-3 Motion om fler tätortsnära betesdjur 
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 JÄRVA 2024/453-1.1 Motion om fler tätortsnära betesdjur  
 JÄRVA 2024/453-1 Följebrev Motion om fler tätortsnära 

betesdjur, KS 2024/488 
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§ 16 
Förskola i Stockholm 2023 – stadsövergripande rapport  
Svar på remiss från Kommunstyrelsen, Dnr KS 2024/657 
JÄRVA 2024/553 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige har gett förskolenämnden i uppdrag att årligen 
skapa en stadsövergripande rapport för förskolan, inklusive analys 
av utvecklingen. Årets rapport fokuserar på tre huvudområden: 
systematiskt kvalitetsarbete och nationell måluppfyllelse, tillgång 
till förskola och förberedelser för fortsatt utbildning samt 
personalens utbildningsnivå och förutsättningar för uppdraget. 
 
Rapporten betonar vikten av ett systematiskt kvalitetsarbete för att 
uppfylla nationella mål och behovet av gemensamma 
bedömningsgrunder för att säkerställa likvärdighet. Den 
understryker också vikten av intensifierade insatser för att öka 
inskrivningen i förskolan och förbättra samverkan mellan förskola 
och andra myndigheter. Gällande personalens utbildningsnivå 
framkommer att hög kvalitet i förskolan är central för barns lärande, 
men det finns en brist på legitimerade förskollärare. 
 
Förvaltningen arbetar för att säkerställa god tillgång på kompetent 
personal och har påbörjat flera kompetenshöjande insatser. Vidare 
anser förvaltningen att rapporten väl speglar de utvecklingsområden 
som identifierats inom Järvas kommunala förskolor och ligger i 
linje med stadsdelsnämndens fleråriga plan och treårsplanen. 
 
Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd godkänner 
förvaltningens tjänsteutlåtande och överlämnar det till 
kommunstyrelsen som svar på remissen. 
 
  
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Ghazal Saberian (SD) lade fram ett förslag och föreslog att 
nämnden skulle ställa sig bakom det. 
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Patrick Amofah (C) lade fram ett förslag och föreslog att nämnden 
skulle ställa sig bakom det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) ställde förslagen mot varandra 
och fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  
Reservation 1 
Ghazal Saberian (SD) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
  

1. Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att det genomförs en analys av på vilka förskolor det 

föreligger bristande svenskkunskaper hos personalen. 
3. Att befintliga utbildningsinsatser ska vara obligatoriska för 

dem som är i behov av det. 
4. Därutöver anföra följande: 

  
Förskolerapporten slår åter igen fast att kompetensen i svenska hos 
personal på våra förskolor måste förbättras. Vi menar att skilda 
förutsättningar till språkutveckling är det största hindret för en mer 
jämlik utbildning och ser med stor oro på problemet med bristfälliga 
svenskkunskaper hos förskolepersonalen. Samtidigt framgår det att 
resultatet av fortbildningsinsatserna varit varierande, samt att det 
inte är tillräckligt att rektorerna skapar möjligheten för personalen 
att stärka sin kompetens i svenska, utan de behöver ”motivera och 
uppmuntra personalen att delta i utbildningsinsatser”. 
  
Sverigedemokraterna menar att detta inte är tillräckligt när det 
gäller en så pass viktig och avgörande fråga för barns framtid. 
Därför har vi föreslagit att ett språktest ska inrättas vid 
nyrekrytering i förskolan, samt att de befintliga insatserna ska vara 
obligatoriska för dem som är i behov av det. 
  
Eftersom Järva är en av de stadsdelar där flest barn med annat 
modersmål än svenska finns är det bekymmersamt att de även 
tillhör de områden med lägst inskrivningsgrad i förskolan. För att 
trygga en mer likvärdig utbildning behöver inskrivningsgraden i 
stadsdelen öka och tillgängligheten till språkutveckling i svenska 
säkerställas. 
  
Med anledning av ovanstående förordar vi att förvaltningen 
genomför en analys av vilka förskolor som har problem med 
bristande svenskkunskaper hos personalen för att på ett bättre sätt 
kunna rikta de befintliga utbildningarna dit de behövs. 
  
Reservation 2 
Patrick Amofah (C) reserverade sig mot nämndens beslut till 
förmån för eget förslag enligt följande: 
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1. Delvis godkänna förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 

remissen 
2. Att därutöver anföra följande 

  
Vi vet att en bra och trygg start i livet gynnar barn genom hela livet. 
Men vi vet också att alldeles för många barn växer upp med svårare 
förutsättningar som ställer till det även längre fram i livet. Det är 
därför avgörande att tidigt upptäcka och hjälpa de barn och familjer 
som behöver särskild stöttning från samhället. Här har förskolan en 
viktig roll. 
 
 
Rapporten om förskolan i Stockholm 2023 vittnar om att det är 
vanligt förekommande att förskolepersonalen inte har kunskap om 
vad anmälningsskyldigheten innebär och att förskolan har 
bristfälliga rutiner för orosanmälan till socialnämnden. Rutiner för 
orosanmälan finns men följs inte upp på ett tillfredställande sätt. 
  
C instämmer med förvaltningens svar som ser positivt på rapporten 
och anser att huvudinnehållet och angivna utvecklingsområden 
överensstämmer väl med de utvecklingsområden som har 
identifierats inom Järvas kommunala förskolor. Rapporten går i 
linje med det som framkommer i stadsdelsnämndens fleråring samt 
i treårsplanen vilken omfattar områdena: systematiskt 
kvalitetsarbete, språk, lärmiljöer och barnhälsa. 
  
Centerpartiet tror att en djupare samverkan mellan förskola och 
socialtjänst kan hjälpa, till exempel genom att koppla specifika 
socionomer till förskolorna. Därtill behövs en bred, obligatorisk 
kompetensutbildning för all förskolepersonal. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/553-3 (Godkänd - R 1) Förskola i Stockholm 
2023 

 JÄRVA 2024/553-1 Följebrev Förskola i Stockholm 2023, 
KS 2024/657 

 JÄRVA 2024/553-1.1 Protokollsutdrag från 
Förskolenämnden - Förskola i Stockholm 2023 

 JÄRVA 2024/553-1.2 Tjänsteutlåtande från 
Förskoleförvaltningen - Förskola i Stockholm 2023 

 JÄRVA 2024/553-1.3 Bilaga - Förskola i Stockholm 2023 
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§ 17 
Serveringstillstånd vid restaurang Eatery Garden Kista  
Svar på remiss från Socialförvaltningens tillståndsenhet 
JÄRVA 2024/709 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden tillstyrker ansökan från Eatery Sverige AB om 
serveringstillstånd för spritdrycker, vin, starköl och andra jästa 
alkoholdrycker till allmänheten i restaurang Eatery Garden Kista 
och i andra sammanhängande serveringsytor i anslutning till 
restaurangen enligt markerade områden i bilagorna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Eatery Sverige AB ansöker om tillstånd för stadigvarande 
alkoholservering för allmänheten i restaurang ”Eatery Garden Kista 
” måndag till söndag, kl. 11:00 – 01:00 och i andra 
sammanhängande serveringsytor i anslutning till restaurangen enligt 
markerade områden i bilagorna, måndag till söndag, kl. 11:00 – 
01:00. Förvaltningen föreslår att Järva stadsdelsnämnd tillstyrker att 
ansökan om serveringstillstånd i restaurang beviljas. Detta under 
förutsättning att lagstadgade ordningsföreskrifter och åldersgränser 
för servering/försäljning av alkohol, tobak och spel följs. 
Förvaltningen föreslår också att ägare och all serveringspersonal 
genomgår en utbildning i ansvarsfull alkoholservering. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/709-2 (Godkänd - R 1) tjänsteutlåtande 
gällande nytt serveringstillstånd vid restaurang Eatery 
Garden Kista 

 JÄRVA 2024/709-1.1 Remiss serveringstillstånd, Eatery 
Garden Kista  

 JÄRVA 2024/709-2.1 Appendix 2 - Kista-PA-Floor 07 Pool 
Plan 

 JÄRVA 2024/709-2.2 Appendix 2 - Kista-PA-Floor 05 Floor 
Plan (002) 

 JÄRVA 2024/709-2.3 Appendix 2 - Kista-PA-Floor 04 Floor 
Plan 
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§ 18 
Medborgarförslag gällande fler och bättre basketplaner  
Anmälan av medborgarförslag 
JÄRVA 2024/633 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda inkommet medborgarförslag gällande fler och bättre 
basketplaner. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Inkommet medborgarförslag gällande fler och bättre basketplaner. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/633-3 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag 
gällande fler och bättre basketplaner 

 JÄRVA 2024/633-2 Medborgarförslag gällande fler och 
bättre basketplaner_Bortredigerad 
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§ 19 
Medborgarförslag gällande informationsskyltar vid 
platser/föremål som har upprättats som ett resultat av 
medborgarförslag  
Anmälan av medborgarförslag 
JÄRVA 2024/679 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda medborgarförslag gällande informationsskyltar vid platser 
eller föremål som har uppförts som ett resultat av medborgarförslag. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den 18 juli 2024 inkom ett medborgaförslag om att sätta upp 
informationsskyltar vid platser eller föremål som har uppförts av 
förvaltningen som ett resultat av medborgarförslag. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/679-3 (Godkänd - R 1) Medborgarförslag - 
Informationsskyltar vid platser/föremål som har upprättats 
som ett resultat av medborgarförslag 

 JÄRVA 2024/679-2 Medborgarförslag gällande 
informationsskyltar vid platser eller föremål som har 
upprättats som ett resultat av 
medborgarförslag_Bortredigerad 
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§ 20 
Anmälan av delegationsbeslut 2024  
JÄRVA 2024/10 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
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Ärendet  
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Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 JÄRVA 2024/10-13 (Godkänd - R 1) Anmälan av 
tjänstemannabeslut 
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§ 21 
Protokoll för näringslivsrådet  
JÄRVA 2024/7 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 6 maj 2024 anmäls. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga protokollet till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 22 
Protokoll för pensionärsrådet  
JÄRVA 2024/5 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollen till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 21 augusti 2024 anmäls. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga protokollet till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 23 
Protokoll för funktionshinderrådet  
JÄRVA 2024/6 
 

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger protokollet till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Protokoll från den 22 augusti 2024 anmäls. 
 
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga protokollet till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 24 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd beslutar att ge förvaltningen i uppdrag att 
bereda inkommen skrivelse. 
 
  
Inkomna skrivelser 

 Skrivelse från Ghazal Saberian (SD) angående svenska 
språket i förskolan. 
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§ 25 
Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
juni-juli 2024  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
Ärendet 
Förteckning för Järva stadsdelsnämnd (juni - juli) finns i pärm på 
sammanträdet. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 26 
Inkomna rapporter, protokollsutdrag med mera  

Beslut  
Järva stadsdelsnämnd lägger anmälan till handlingarna. 
 
  
Ärendet 

 Årsrapport för barnhälsovård i Stockholms län 
 Utjämning av LSS-kostnader mellan 

kommuner, utjämningsåret 2025, preliminärt utfall 
 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 7- Revidering av 

riktlinjer för serveringstillstånd 
 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 8 - Reviderade 

riktlinjer för handläggning av insatser enligt LSS och 
bistånd enligt SoL till barn, ungdomar och vuxna med 
funktionsnedsättning 

 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 9- Förlängning 
av stöd till barnfamiljer 

 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 25 - 
Kommunikationsprogram för Stockholms stad 

 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 10 - Riktlinjer i 
stadens arbete mot våldsbejakande extremism 

 Kommunfullmäktiges beslut 2024-06-17 § 10 - Riktlinjer i 
stadens arbete mot våldsbejakande extremism 

 Kulturnämndens beslut; Kvalitetsrapport kopplad till 
Stockholms stads strategi för fritids- och ungdomsgårdar 
med diarienummer KUL 2024/119 

 Kommunstyrelsens beslut den 19 juni 2024 § 7 - 
Uppföljning av budget 2024 – Tertialrapport 1 per den 30 
april med helårsprognosuppföljning av budget för 
Stockholms stad 

 Förvaltningsgruppens protokoll den 17 april 2024. 
 Förvaltningsgruppens protokoll den 5 juni 2024. 
 Protokoll från KPR, Kommunstyrelsens pensionärsråd den 

20 augusti 2024 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
lägga anmälan till handlingarna. 
  
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt ordförandens förslag. 
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§ 27 
Förvaltningens och nämndens information och frågor  
Inga frågor togs upp. 
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